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مدیرکل منابع طبیعی مازندران - نوشهر:
تعیین تکلیف دو ابرپرونده 

زمین خواری در غرب مازندران

از  - نوشهر   مدیرکل منابع طبیعی مازندران 
تعیین تکلیف دو پرونده ویژه مهم زمین خواری 
در عرصه های جنگلی به وسعت ۸۴ و ۵۷ هکتار 
خبر داد. مهرداد خزایی بابیان اینکه ارزش ریالی 
استان سبب شد که در حوزه  اراضی در غرب 
زمین خواری و تصرف منابع طبیعی، حساسیت 
ویژه ای وجود داشته باشد، افزود: مبارزه با زمین 
بوده  استان  همواره جزو اولویت های  خواری 
است. وی با عنوان اینکه ۶۰ فقره تصرف اراضی با 
ارزش ۴۴۶ میلیارد تومان در سال جاری گزارش 
شده است، افزود: همچنین در زمینه تبصره ماده 
که ۴۶.۵  داشتیم  گزارش  فقره  ۵۵ حدود ۲۱۹ 
هکتار آن مربوط به اراضی ملی بوده است. خزایی 
مورد تصرف همواره رصد  اراضی  اینکه  بیان  با 
می شود، به برنامه های احیا و نهال کاری اشاره 
کرد و گفت: ۴۶ هکتار از عرصه های منابع طبیعی 
به ارزش دو هزار و ۷۰۰ میلیارد تومان به دامن 
بیت المال برگشته است. مدیرکل منابع طبیعی 
مازندران – نوشهر طولانی بودن فرایند رسیدگی 
به پرونده های منابع طبیعی را از مسائل بیان کرد 
و گفت: فاصله بین تشکیل پرونده و اجرای حکم 
باید کاهش یابد. وی شرایط عرصه های طبیعی 
را از جمله موانع فراروی اجرای احکام قضائی در 
حوزه منابع طبیعی برشمرد و گفت: ۲۸ فقره 
میلیارد   ۷۴۸ ارزش  به  هکتار   ۱۰.۷ وسعت  به 
تومان اجرا حکم شده است. خزایی پرونده ۸۴ 
هکتاری منطقه کلاردشت را از پرونده های مهم 
منابع طبیعی بیان کرد و گفت: بخشی از این 
عرصه ها به منابع طبیعی برگشت. وی پرونده 
۵۷ میلیون مترمربعی را از دیگر پرونده های مهم 
منابع  ورود  با  گفت:  و  برشمرد  طبیعی  منابع 
طبیعی و دستگاه قضائی این پرونده نیز مختومه 
 – مازندران  منابع طبیعی  است. مدیرکل  شده 
نوشهر تعدیل جرم را از دیگر مشکلات فراروی 
گفت:  و  کرد  ذکر  طبیعی  منابع  پرونده های 
برای  تعدیل جرم  احکام  فقره  بالای ۱۰  تاکنون 
درختکاری توسط متهمان صادر شده است. وی 
با اشاره به تولید پنج میلیون و ۳۰۰ هزار اصله 
نهال در سال جاری تهیه و تولید شده است، 
توزیع آن برای طرح درختکاری را از برنامه ها بیان 
کرد. خزایی از شناسایی هشت قاچاقچی بزرگ 
چوب در منطقه عباس آباد خبر داد و گفت: این 
افراد جزو قاچاقچیان مشهور هستند و تاکنون 
اقدام جدی برای جلب آنان صورت نگرفته است. 
مدیرکل منابع طبیعی مازندران - نوشهر درباره 
پرونده ساخت و ساز غیرمجاز ۶۴ دستگاه ویلا 
در اراضی جنگلی و جلگه ای در نوشهر گفت: 
دستگاه  سوی  از  خوبی  برخورد  خوشبختانه 
قضائی در این زمینه صورت گرفته است. خزایی 
با بیان اینکه در ۲۹۸ فقره از عرصه های جلگه ای 
و جنگلی در غرب مازندران تغییر کاربری صورت 
قطعات  درصد   ۳۰ معادل  را  آن  است،  گرفته 

جلگه ای و جنگلی ذکر کرد.

برقراری ارتباط مخابراتی 
صددرصد شعب اخذ رای  مخابرات 

منطقه گلستان در روز انتخابات 
گرگان-فیروزه سادات یعقوبی-با تلاش مدیران 
،روسا وکارشناسان فنی مخابرات منطقه گلستان 
در صد  آن صد  از  قبل  وایام  انتخابات  روز  در 
شعب اخذ رای از ارتباط با کیفیت برخوردار بودند 
.به گزارش اداره روابط عمومی مخابرات منطقه 
گلستان مدیران ،روسا وکارشناسان فنی مخابرات 
منطقه گلستان در روز انتخابات وایام قبل از آن 
با آمادگی کامل جهت تآمین ارتباط پایدار فعال 
بوده و اقدامات لازم برای پیشگیری از قطع ارتباط 
را انجام داده اند . دکتر غلامعلی شهمرادی با 
بیان این مطلب گفت : با تلاش کارکنان مخابرات 
استان و تمهیدات و برنامه ریزی های فنی صورت 
و مخابراتی  ارتباطی  ایجاد شبکه های  گرفته در 
برقراری  برای  لازم  زیرساخت های  مناسب، 
ارتباطی امن و پایدار در روز انتخابات ۱۱ اسفند 
۱۴۰۲ در استان به نحو مطلوب فراهم شد . وی 
افزود  با تلاش مجموعه کارکنان مخابرات منطقه 
گلستان در روز انتخابات و ایام ما قبل آن  ، ارتباط 
صد در صد شعب اخذ رای در استان برقرار بوده و 
هیچگونه اختلال و قطعی مشاهده نشده است .

برگزاری دوره تعمیرات 
شارژرهای مخابراتی در مجتمع 

PSP آموزش فنون

با   PSP مخابراتی  شارژرهای  تعمیرات  دوره 
و  الكترونیك  آموزشهای  گروه  در   TP۳۵۰ كد 
برگزار  اهواز  فنون  آموزش  مجتمع  مخابرات 
در  و  تخصصی  كاملاً  مذكور،  دوره  گردید. 
زمینه عیب یابی و تعمیر انواع شارژرهای تولید 
شده در شركت دستگاههای تغذیه الكترونیك 
PSP می باشد. اهمیت این دوره از آنجاست كه 
از یكصد دستگاه شارژر  بیش  در حال حاضر 
ایستگاه های  در  در ظرفیت های مختلف   PSP
مخابراتی، واحدهای بهره برداری و مراكز تلفن 
ستادی شركت ملی مناطق نفتخیز جنوب در 
سرویس عملیاتی بوده و طبیعتا همواره تعدادی 
از این منابع تغذیه خراب می شوند؛ لذا  نیاز 
واحدهای  وجود  با  داشت.  خواهند  تعمیر  به 
پنج  شركت های  مخابرات  ادارات  در  تعمیراتی 
مراكز  تعمیرات  واحد  علی الخصوص  و  گانه 
سوئیچینگ و منابع تغذیه در ستاد اهواز، تعداد 
آنها  ماژول های  و  شارژرها  از  ملاحظه ای  قابل 
تعمیر می گردند اما به دلایلی نظیر دانش فنی  
بردها  مداری  پیچیده  نقشه های  اختصاصی، 
و تجهیزات و قطعات ویژه دستگاه ها، تعدادی 
سازمان  از  خارج  به  تعمیر  جهت  ماژول ها  از 
باعث صرف زمان و هزینه  ارسال می شود كه 
قابل توجه می گردد. از این رو، دوره تعمیرات 
شارژرهای مخابراتی PSP با استفاده از تجهیزات 
آزمایشگاه مخابرات مجتمع آموزش فنون اهواز 
و توسط طراحان مدارات الكترونیكی و سازندگان 
با  آنها  و  گردید  تدریس  شارژرها  از  نوع  این 
و  اصولی  روش های  و  مداری  نقشه های  ارائه 
استاندارد، تعمیر شارژرهای PSP را در طول ۵ 
روز بصورت تئوری و عملی به همكاران ذیربط 
آموزش داده و لذا از نظر مدت زمان، محتوی، 
نیاز سازمانی و اثربخشی می توان اذعان كرد كه 
این دوره یكی از مؤثرترین دوره هایی است كه 
تا كنون در سطح شركت ملی مناطق نفتخیز 

جنوب، برگزار گردیده است.

اجرای پروژه احداث خط لوله ۸ 
اینچ گاز از كلاستر شادگان تا واحد 

بهره برداری مارون۳

احداث  پروژه  اجرای  تکمیل  اهمیت  به  بنا 
خط لوله ۸ اینچ گاز از کلاستر شادگان تا واحد 
بهره برداری مارون۳ که منجر به جلوگیری از 
سوزاندن روزانه بیش از ۱۰ میلیون فوت مکعب 
گاز )معادل روزانه ۲ تا ۳ میلیارد تومان( در میدان 
آلودگی  کنترل  و  گسترده  کاهش  و  شادگان 
زیست محیطی خواهد گردید، بازدیدی از روند 
ریزی  برنامه  محترم  مدیر  توسط  پروژه  اجرای 
محترم  معاون  ارشم،  مهندس  جناب  تلفیقی 
مدیر برنامه ریزی طرح ها و پروژه ها آقای آخوند 
دزفولی و معاون محترم مدیر طرحهای نفت و 
پروژه  با همراهی مجری  زاده  ترنجی  آقای  گاز 
آقای بیگلری و سایر عوامل اجرایی پروژه انجام 
گردید و روند اجرای کار از نزدیک مورد بازبینی 
قرار گرفت. همچنین با توجه به  وجود معارضین 
متعدد محلی که منجر به  ایجاد وقفه در بخش 
هایی از مسیر اجرای پروژه گردیده راهکارهای رفع 
معارضین توسط عوامل اجرایی پروژه و مسئولین 
بازدید کننده مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت. 
شایان ذکر است که  پروژه احداث خط لوله ۸ 
اینچ گاز از کلاستر شادگان به  واحد بهره  برداری 
مارون۳ با پیشرفت فیزیکی کنونی ۴۰ درصد از 
تاریخ ۱/۵/۱۴۰۲ و پس از برگزاری مناقصه عمومی 
با مدت زمان اجرای ۱۲ ماه به  شرکت پیمانکار 
مجری قرارداد واگذار شد و انشااله مطابق برنامه 
زمانبندی با تکمیل احداث این خط لوله در پایان 
تیرماه ۱۴۰۳ میزان گاز سوزی در میدان شادگان 

به  صفر خواهد رسید.

بحران  مدیریت  ستاد  جلسه  در  وحیدی  احمد 
سیستان و بلوچستان که در چابهار با حضور اعضا 
شد،  برگزار  کشوری  مرتبط  مسؤولان  از  برخی  و 
افزود: سیستم کمک رسانی در کشور بسیار عالی 
است و به شکل سیستماتیک خودجوش فعالیت 
کنار حوزه  نمونه در  به طور  آغاز می کند،  را  خود 
فرمانداری ها  و  استانداری  تیم  بحران،  مدیریت 
شاهد حضور میدانی و جهادی جمعیت هلال احمر، 
دستگاه های خدمات رسان، نیروهای سپاه، ارتش و 
مرزبانی در مناطق سیل زده این استان بوده ایم که 
بلافاصله وارد میدان شده و هم اکنون نیز مشغول به 
فعالیت هستند. وی اضافه کرد: اگرچه در ایام سیل 
در بلوچستان، برخی تلاش کردند، بگویند مسؤولان 
حواسشان به مردم در جنوب سیستان و بلوچستان 
نیست که این یک ذهنیت اشتباه بود، چرا که از 
همان ابتدا تمام هم و غم مسؤولان و متولیان امر 
کمک رسانی و امدادرسانی به سیل زدگان بود و این 

موضوع به وضوح در منطقه قابل لمس است.
وحیدی اظهار کرد: این منطقه بسیار حاصل خیز 
بوده و بارهای تندی را در مقاطع مختلف سال دارد 
که رحمت الهی است، باید برنامه ریزی برای مهار و 

حفظ آب در این خطه داشته باشیم.
وی در ادامه تاکید کرد: البته استاندار سیستان 
و بلوچستان برنامه های خوبی مبنی بر بندسارها و 
سدها پیش بینی کرده که بسیار خوب بوده و باید 
بندها،  که  چرا  یابند،  توسعه  فعالیت ها  نوع  این 
بندسارها و سدها مهم بوده و به آبخیزداری کمک 
می کنند. وزیر کشور با بیان اینکه توسعه سدها و 
برای  بلوچستان  و  سیستان  جنوب  در  بندسارها 
به  باید  و  است  آب ضروری  نگهداشت  و  هدایت 
در  که  یابند، گفت: خسارت هایی  توسعه  سرعت 
حوزه کشاورزی، مرغداری، مزارع میگو، راه ها، آب 
و برق وجود دارد باید به سرعت رفع شوند تا مردم 

دغدغه ای در این حوزه ها نداشته باشند.
وی گفت: همزمان با توسعه سدها و بندها باید 

را  آسیب  کمترین  که  کرد  کار  آب ها  هدایت  برای 
با سرعت بیشتر و بهتر  باید  این کار  واریز کنند، 
در  که  امکانات  از  برخی  گفت:  شود.  وی  دنبال 
حوزه راه ها پیش بینی شده مانند آبنماها در منطقه 
پاسخگو نیست و باید اصلاح شوند که در این راستا 
تیم هایی را برای کمک، اعزام خواهیم کرد، همچنین 
باید پل های سریع النصب هم پیش بینی شود تا با 

طغیان رودخانه ها مردم گرفتار نشوند.
و  جاده  بودن  همسطح  داد:  ادامه  کشور  وزیر 

و  ساخت  حوزه  در  باید  است  معضل  یک  دشت 
سازهای منطقه به این نکته توجه کرد تا مشکل ساز 
نشوند، علاوه بر آن جاده هایی که تخریب شده باید 
به سرعت ترمیم شوند تا حوزه راه برای مردم برقرار 
باشد.  وی افزود: در حوزه روستایی نیز آن دسته 
قالب  در  دارند  بازسازی  به  نیاز  که  روستاهایی  از 
طرح نهضت ملی مسکن دیده شوند، همچنین در 
خصوص تخلیه آب از خانه ها باید با سرعت کار کرد 
تا هیچ روستایی نباشد که آب در خانه مردم باشد، 

آن  و منتظر فروکش کردن  را هدایت کنید  آب ها 
نباشید. احمدی بیان کرد: در حوزه برق نیز برخی 
ستون ها در مناطق سیل زده تخریب شده بودند که 
با سرعت بالای متولیان مشکل رفع شد، اما باز هم 
اگر نیاز به کمک از سایر استان های همجوار است 
استاندار سیستان و بلوچستان با سرعت پیگیر شود 
تا مشکلی رخ ندهد. وی ادامه داد: در حوزه آب نیز 
اگر مشکل کمبود نیرو وجود دارد از سایر استان ها 

کمک بگیرید تا کار مردم سریع تر حل شود.

وزیر کشور:

کمک رسانی ها از ابتدای سیل سیستان و بلوچستان آغاز شده است
وزیر کشور، گفت: برخلاف برخی اظهار نظرها، از ابتدای سیل در سیستان و بلوچستان کمک رسانی ها آغاز شد.
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جایگاه دوم تبریز در صدور پروانه ساختمانی؛

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: شهردار تبریز گفت: همزمان با 
افتتاح ۱۴ پروژه بزرگ شهری، ۱۴ پروژه سرمایه گذاری نیز آغاز به کار 
خواهد کرد. یعقوب هوشیار با اعلام این خبر، افزود: خرداد سال 
آینده همزمان با بهره برداری از ۱۴ پروژه بزرگ شهری، عملیات ۱۴ 
پروژه سرمایه گذاری به ارزش ۱۰۰ هزار میلیارد تومان شروع خواهد 
شد. وی اضافه کرد: با توجه به مسائل تورمی که اخیرا در ترکیه و 

کشورهای منطقه قفقاز بوجود آمده است، تبریز به فرصتی تبدیل 
شده و مزیت های اقتصادی خوبی در رابطه با جذب سرمایه گذار 

قلمداد می شود.
وی با اشاره به اینکه امسال رتبه دوم صدور پروانه ساختمانی را در 
کشور داشته ایم، خاطرنشان کرد: با توجه به ابلاغ قانون درآمدهای 
پایدار و با وجود تحمیل محدودیت های جدی در رابطه با تراکم 

ساخت و ساز، بعد از تهران رتبه دوم کشور را کسب کردیم.
شهردار تبریز افزود: در بافت فرسوده و بازآفرینی شهری هم 
نسبت به سرانه جمعیت رتبه اول کشوری را داریم و سرانه بودجه 
متوسط ۲۰ میلیون تومان برای هر نفر در بودجه سال ۱۴۰۳ در نظر 

گرفته شده است.
این مقام مسوول مدیریت شهری با اشاره به اینکه پروانه احداث 
۴ هتل جدید صادر شده است، یادآور شد: در بخش هتل سازی 
استقبال  به  توجه  با  ولی  شده  گرفته  نظر  در  بالایی  تخفیفات 
گردشگران در فصل سفر برای احداث هتل و هتل آپارتمان های 

بیشتر باز هم جای کار داریم.
وی با تاکید بر اینکه بحث هتل سازی یکی از ظرفیت های سرمایه 
گذاری محسوب می شود، گفت: تشویقاتی که شهرداری تبریز 
برای هتل سازی مدنظر دارد و نیز برخی تسهیلات و امتیازاتی که 
دولت در نظر گرفته است، با توجه اماکن مناسب برای احداث هتل 
وجود دارد باعث ایجاد علاقمندی سرمایه گذاران برای مشارکت می 
شود. وی خاطرنشان کرد: بحث هوشمندسازی یکی از اولویت های 
اصلی تبریز بود که طی سال گذشته و امسال قرارداد ۸۵۰ کیلومتر 
فیبر نوری بسته شد و تاکنون ۱۵۰ کیلومتر اجرا شده و طبق قرارداد 
دو سال زمان اجرای این پروژه است که ۶ ماه از آن گذشته، مرکز 
مدیریت هوشمند شهری هم خردادماه سال ۱۴۰۳ افتتاح خواهد 
شد و به دنبال آن هستیم که اپ تبریز را با ۱۸ کارکرد تعریف شده 

رونمایی کنیم.
شهردار تبریز یادآور شد: یکی از مشکلات تبریز موضوع شهر 
بازی بزرگ این شهر است که با جمع آوری شهربازی ائل گلی به 
دلیل ثبت جهانی این مجموعه در حال رایزنی برای احداث شهر 

بازی جدید هستیم. 

رتبه نخست تبریز در بافت فرسوده و بازآفرینی شهری

مدیرعامل آبفای البرز تاکید کرد
ورت تغییر نوع نگاه به مصرف آب ضر

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب البرز با تاکید بر ضرورت تغییر نوع نگاه، 
حرکت و برخوردمان با آب، از حفر حدود ۱۲۰ حلقه چاه جدید و مهندسی مجدد، 
احیا و بازسازی حدود ۱۰۰ حلقه چاه خبر داد. حمیدرضا نامداری در نشست 
خبری با اصحاب رسانه که در سالن جلسات شرکت آب و فاضلاب استان البرز 
برگزار شد، مطرح کرد: در روز ملی آب قرار داریم و هدف ما همواره این بوده که 
بتوانیم فضایی را ایجاد کنیم که نوع نگاه به حوزه آب تغییر پیدا کند و برخورد 
بهتر دقیق تری نسبت به آن داشته باشیم. وی گفت: البرز به واسطه قرارگیری در 
منطقه خاص جغرافیایی دارای آب و هوای مطلوب از گذشته به صورت باغ شهر 
تعریف شده بود اما طی چند سال گذشته به واسطه رخداد موضوعات مختلف در 
سطح کشور، شاهد بارگذاری جمعیتی فراتر از شرایط و اکوسیستم استان هستیم 

و در حال حاضر بیش از یک میلیون و ۳۲۰ هزار واحد خدمت ارائه می کنیم.
مدیرعامل آبفای استان البرز تعداد نفرات ساکن در استان را بیشتر از میانگین 
کشوری دانست و عنوان کرد: با توجه به ضرورت تغییر نوع نگاه، حرکت و 
برخوردمان با آب، طی یک سال گذشته مسیر را برای رفع مشکلات ناشی از 
این بارگذاری جمعیتی فراهم کرده ایم. نامداری با اشاره به اینکه با انجام اقدامات 
مناسب در این حوزه، وضعیت استان در سال آینده بهبود خواهد یافت، اضافه 
کرد: از سال گذشته پروژه های بزرگی در حوزه تأمین آب آغاز شده و با انجام 
اقدامات لازم در این زمینه تا خرداد ماه و قبل از پیک مصرف تابستان در استفاده 

از آب سطحی به میزان تخصیصی استان دست پیدا خواهیم کرد.
وی با بیان اینکه این امر با ساخت تصفیه خانه شماره ۳ با ظرفیت ۵۷۰ لیتر 

بر ثانیه محقق خواهد شد، اظهار کرد: برای تأمین نیاز آبی استان چند سناریو را 
مبتنی بر وضعیت بدبینانه، نرمال و خوش بینانه تعریف کرده ایم که با سناریوی 
بدبینانه در حال پیش رفتن هستیم. علی رغم پیش بینی هواشناسی مبنی بر 

داشتن پاییز فرانرمال، از رحمت الهی بهره مند نشدیم.
مدیرعامل شرکت آبفای استان البرز از حفر حدود ۱۲۰ حلقه چاه جدید و 
مهندسی مجدد، احیا و بازسازی حدود ۱۰۰ حلقه چاه برای تأمین آب طی یک 
سال گذشته خبر داد و با اشاره به افزایش ۲۰ درصدی ظرفیت تصفیه خانه شماره 
۲ کرج بیان کرد: ظرفیت تصفیه خانه شماره ۱ نیز از ۱۶۵ لیتر بر ثانیه به ۴۳۰ 
لیتر بر ثانیه افزایش یافت. نامداری گفت: در بال غربی البرز یعنی شهرستان های 
مهستان، هشتگرد، نظرآباد، اشتهارد و در آینده نزدیک چهارباغ، با احداث و 
تکمیل تصفیه خانه آب با ظرفیت حدود ۲۵ میلیون مترمکعب در سال مشکلات 
موجود رفع می شود. نظرآباد و اشتهارد نیز به آب سد طالقان متصل شدند و با 

تکمیل آن تصفیه خانه، به حل کامل بسیاری از مشکلات کمک می کند.
به حوزه  در سطح کشور  آب  میزان مصرف  بیشترین  کرد:  وی خاطرنشان 
استفاده  این حوزه  در  از ۹۰ درصد آب کشور  بیش  و  بر می گردد  کشاورزی 
می شود. این حوزه نیازمند ایجاد تغییرات اساسی است که باید با تغییر نوع 
کاشت و آبیاری و استفاده از تکنولوژی های روز و گیاهان متناسب با اقلیم انجام 

انجام شود تا بتوانیم از منابع موجود، بهینه استفاده کنیم.
مدیرعامل شرکت آبفای استان البرز تصریح کرد: حرف ما این نیست که در 
حوزه شرب، کم آب مصرف کنیم بلکه باید مصرف بهینه داشته باشیم که حوزه 

کشاورزی نیز به همین صورت است. ما باید با فرهنگ سازی و آموزش در کنار 
جهاد کشاورزی، آب منطقه ای و دیگر ارگان های ذیربط و با کمک رسانه ها در 

حفاظت و حراست از منابع آبی کوشا باشیم.
نامداری ضمن تبریک ۱۵ اسفند ماه روز درختکاری عنوان کرد: معضل اصلی 
استان البرز در حوزه مصرف آب بیشتر در زمینه ساخت و سازهای غیرمجاز و باغ 
ویلاها و چاه های غیرمجاز در آنهاست که باید برخورد لازم در این خصوص انجام 
شود. امید است دستگاه قضائی و مجموعه عوامل ذیربط نسبت به این موضوع با 

حساسیت بیشتری ورود کنند.
وی با بیان اینکه در حوزه مصرف، سالانه حدود ۳۳۰ میلیون مترمکعب تولید 
و استحصال آب داریم، اظهار کرد: حدود ۲۳ درصد آب بدون درآمد داریم که 
بخشی از این موضوع تلفات ظاهری هستند که به کنتورها و مصارف غیرمجاز 
استان باز می گردد و قسمت دیگر نیز که حدود هفت درصد را شامل می شود، 
نشت زمینه شبکه های آب و فاضلاب و حوادث است. مدیرعامل شرکت آبفای 
استان البرز توضیح داد: در حوزه آبفای کمالشهر با مشکلاتی در زمینه پایداری و 
تاب آوری آب در پیک ساعتی روز مواجه بودیم که به منظور رفع این مورد، یک 
مخزن پنج هزار مترمکعبی احداث شده و ظرف چند روز آینده وارد مدار بهره 

برداری می شود؛ این مخزن می تواند کمک شایانی به پیک لحظه ای کند.
نامداری با بیان اینکه امید است با حفر چاه هایی در منطقه کمالشهر و افزایش 
ظرفیت آبگیری از سد طالقان، مشکل این شهر تا سال آینده به صورت کامل 
رفع شود، با اشاره به قرارگیری مدول دوم تصفیه خانه کرج در مدار بهره برداری 

مطرح کرد: یکسری مشکلات باقیمانده از سال های پیش نیز در حال رفع هستند 
و امیدواریم شاهد تحولی در این حوزه باشیم. وی بیان کرد: اگر بتوانیم پساب 
لازم را تأمین کنیم و در اختیار نیروگاه منتظر قائم فردیس قرار دهیم، حدود ۱۱.۸ 
میلیون مترمکعب در سال باز می گردد و به حوزه آب شرب باز تخصیص می شود 
و می تواند به تأمین آب شرب مردم کمک کند. مدیرعامل شرکت آبفای استان 
البرز حدود ۶۵ درصد مناطق کرج تحت پوشش فاضلاب هستند که این آمار در 
سطح البرز ۳۸.۲ درصد است که زیبنده این استان نیست و برنامه های خاصی 
برای ارتقای آن در حال پیگیری است. با تغییر فرآیند در تصفیه آب و استفاده از 

نانو مواد موفق به ارتقای ظرفیت تصفیه خانه شماره ۱ کرج شدیم.

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: سومین جلسه کمیسیون توسعه مدیریت 
شرکت برق منطقه آذربایجان برگزار شد. این نشست با هدف ارائه گزارش 
اقدامات صورت گرفته در راستای اجرای "چرخه بهره وری" شرکت برق 
منطقه ای آذربایجان و نیز برخی از برنامه های مهم در حوزه "کمیسیون 
توسعه مدیریت" و همچنین مصوبات کمیته های پنجگانه تحول اداری 
این شرکت برگزار شد. این نشست با حضور قاسمی رئیس گروه نوسازی 
اداری و مدیریت عملکرد، نیکبخت کارشناس مسئول بهره وری سازمان 
زاده  اسماعیل  دکتر  شرقی،  آذربایجان  استان  ریزی  برنامه  و  مدیریت 
مدیرعامل و اعضای کمیسیون ترتیب یافت. در این نشست، رضا نژادیان 
مدیر دفتر مدیریت استراتژیک و بهره وری شرکت برق منطقه ای آذربایجان و دبیر 
کمیسیون، برخی اقدامات و برنامه های مهم در خصوص "پروژه های بهبود" تعریف شده برای سال آتی 
را بیان و توضیحاتی ارائه داد. دکتر اسماعیل زاده مدیرعامل شرکت برق منطقه ای آذربایجان نیز ضمن 
ابراز خرسندی از برگزاری جلسه با حضور مسئولین سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان، ابراز امیدواری 
کرد نتایج حاصل از این جلسات مشترک، منجر به بهبود فرایندهای مدیریتی، منابع انسانی و بهره وری 

در مجموعه شرکت برق منطقه ای آذربایجان باشد. در ادامه این جلسه، همچنین عملکرد کمیته های 
پنجگانه تحول اداری در حوزه شرح وظایف ابلاغی و اهداف برنامه های اصلاح نظام اداری در سال جاری، 
توسط دبیران این کمیته ها شامل: کمیته ساختار و فناوری های مدیریتی، کمیته توسعه دولت الکترونیک 
و هوشمند سازی، کمیته سرمایه انسانی، کمیته سلامت اداری و صیانت از حقوق مردم و کمیته مدیریت 
عملکرد، تبیین و نکات قابل بهبود مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفته و برخی مصوبات این کمیته ها، 
ارائه شد. قاسمی، در ادامه نشست ضمن تاکید بر جاری سازی مصوبات کمیته راهبری در کمیسیون 
توسعه مدیریت، پیرامون شاخص های جشنواره شهید رجایی در سال آتی و نیز شاخص های بهره وری و 

کاربرگ های های مربوطه در شرکت برق منطقه ای آذربایجان مواردی را تبیین کرد.
در این جلسه همچنین رستمی نوشهر معاون منابع انسانی شرکت برق منطقه ای آذربایجان، در 
خصوص بهبود و روند شاخص های ارزیابی جشنواره شهید رجایی و همچنین روند اجرای پروژه های بهبود 

و اقدامات کمیته بهره وری، توضیحاتی ارائه داد.
وی، همچنین بر ارتباط مستمر شرکت برق منطقه ای آذربایجان با این سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
استان برای اخذ رهنمودهای لازم جهت رشد و شکوفایی عملکرد شرکت و دستیابی به اهداف عالیه نظام 

مقدس جمهوری اسلامی تاکید کرد.

با حضور دکتر اسماعیل زاده مدیرعامل شرکت
جلسه کمیسیون توسعه مدیریت شرکت برق منطقه ای آذربایجان برگزار شد


